

Plats:	Godtemplargården, Ockelbo
Datum:	den 13 mars 2016
Närvarande ledamöter:	David Söderström Isak Ferm Julia Danberg
Ej närvarande ledamöter:	Julia Andersson Samuel Berglund

§1. Val utav permanent sekreterare

Isak valdes till permanent sekreterare för discogruppern.

§2. Rapportering utav det senaste discot

Förstörd Portello annars hände det inget extremt allvarligt.

§3. Diskutera om det kunde uppstå problem eller om det uppstod problem under senaste discot

David ritade upp vad som hände på discot för 2 veckor sedan.

Spelrummet: Problemen som uppstod var problem såsom att vissa var ensamma i spelrummet samt att personer som hade resurs "hängde" i spelrummet. Discogruppern diskuterade problemet som uppstod och kom fram till att ta krafttag till att se till att ingen ska vara i spelrummet ensam och att det ska vara minst två personer i spelrummet likaväl så ska en större sopkorg i spelrummet införskaffas. Samt så ska schemat för personalen sättas på annat ställe i spelrummet.

Scenen: Problem som uppstod var främst en sak, personer i personalen sprang upp på scenen utan anledning, även fast regelverket säger motsatsen.

Discogruppern fann att det fanns bara ett alternativ, att säga till dom att dom inte får vara där uppe utan direkt anledning.

Salongen: Discogruppern fann inga problem i salongen eller problem som kan uppstå där heller.

Entrén: Problem som uppstod är vanligt förekommande i entrén, att personer sitter i kiosken och chillar. Ingen lösning på problemet finns i nuläget förutom att säga till dom att dom inte får vara där inne o chilla. Vi ska även ordna en skylt som säger att ungarna inte får springa i entrén.

Läktaren: På läktaren så har det kastats snacks ifrån. Lösningen på det problemet så ska vi ha personal som är uppe på läktaren.

Ute: Se till att spärra av så ingen springer ut på vägen, de som har ute på sitt schema har reflex-tvång, flera storlekar på reflex.

§4. Förslag från David

De som är Junis-ledare, hjälpledare inom Junis o andra som discogruppern säger får gå undan från sitt schema men man ska inte göra detta för sin egna vinning.

§5. Se över systemet som finns för dom som är nya på discona

Discogruppern beslutade att ärendet ska tas upp på nästa möte med discogruppern.

§6. Nya idéer för discona

Plastvägg runt DJ-båset, tvång på antingen riobiotröja eller UNF tröja.

§7. Korrigeringar

Discogruppern fann inga korrigeringar genomfördes.

§8. Övriga frågor

Discogruppern beslutade att vi ska ha ett sommardisco o flera discon i höst och fråga om vi kan få ha UNF Gävleborgs skateboardsimulator eller ha Junis Gävleborgs hoppborg. Vi beslutade även att kön till spökgången ska vara på en annan plats än där den har varit under tidigare halloween discon samt ha en maskeradtävling till halloweendiscot.